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RAADSVOORSTEL PARKEERREGULERING  

 

Onderzoeken of een deel van de betaald parkeren zone rond de Minister kan worden uitgebreid 

Is het mogelijk om in een afgebakend gebied een ander parkeerregime in te voeren? Ja dat kan. Dat 
is in betreffende zone 1 ook het geval bij wijkcentrum Stervoorde en het winkelgebied rondom de 
Prinses Irenelaan. De reden dat hier wordt afgeweken van de rest van de zone heeft een duidelijk 
doel: voor de voorzieningen. Dat is bij de CT Storklaan en omliggende straten anders, daar zou een 
uitbreiding van betaald parkeren de ervaren overlast moeten verminderen. De raad kan ervoor 
kiezen om in de hele Ministerbuurt gereguleerd parkeren uit te breiden. Dat zou afwijken van wat de 
raad eerder heeft aangegeven: grote parkeergebieden waar dezelfde regels gelden zodat parkeren in 
Rijswijk overzichtelijk is.  

 

Duidelijkheid hebben wanneer Den Haag begint met invoeren parkeerregulering. 

Gemeente Den Haag kan nu niet aangeven wat de nieuwe datum is van de voorgenomen uitbreiding 
van betaald parkeren in die gebieden die het meest effect op Rijswijk hebben.  

Wel heeft het college van Den Haag afgesproken dat in heel Den Haag betaald parkeren ingevoerd 
zal worden. Hier is ook een planning van invoering met de Haagse raad gecommuniceerd, maar van 
die planning wordt nu dus afgeweken. Er is nog geen nieuwe planning.  

 

Onderzoeken of de invoering in Rijswijk samen met Den Haag kan worden opgepakt 

Rijswijk zou tegelijkertijd met Den Haag het betaald parkeren kunnen uitbreiden. Daar moet de 
gemeente Den Haag dan aan mee werken en de raad van Rijswijk moet akkoord gaan met het 
voorstel om het college de ruimte te geven voorbereidingsmaatregelen te treffen. Die voorbereiding 
kost tijd. Dat heeft niet alleen een praktische kant (bestellen nieuwe borden, inregelen systeem), 
maar betreft ook een zorgvuldige communicatie met inwoners en bedrijven. Ook moeten mensen de 
tijd krijgen om een vergunning aan te vragen als ze dat nog niet hebben. Mogelijk dat Den Haag en 
Rijswijk verschillen wat betreft benodigde voorbereidingstermijn.  

 

 


